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Z jednání 19. schůze výboru nebyl omluven žádný poslanec
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Jednání řídil předseda výboru poslanec Mareš

Přítomni dle prezenční listiny

Hlasování probíhá hlasovacím zařízením

K bodu 1. - sdělení předsedy

- bod nenaplněn, předseda pouze upozornil na obsáhlé kolovadlo

K bodu 2. –  Posl. návrh zákona, kterým se mění zákon o státní památkové péči
(tisk 194)
Bod  odůvodnil  posl.  Talíř,  jednání  se  rovněž  zúčastnil  posl.  Martínek  (VSRŽP),
zpravodajskou zprávu přednesla posl. Dostálová, která navrhuje zamítnutí návrhu
obecná rozprava:
-  posl.  Kučera  –  navrhuje  projednat  spolu  s tiskem  263,  seznámil  poslance  se
stanovisky odborné veřejnosti, která tuto novelu vítá

-  posl.  Pleva  –  jde o  lobistický  zákon,  kvalita  odborné  práce  není  přímo úměrná
dosaženému vzdělání

- posl. Brtnický – je pro návrh, ale doporučuje jeho úpravu, zejména v oblasti vzdělání

- posl. Klanica – zákon je potřebný, neboť zpřísňuje podmínky

- posl. Martínek – záměrem předkladatelů bylo:
1. ochrana kulturního dědictví, proto ochrana lidí, kteří mají potřebnou kvalifikaci
2. možnost postihu nepoctivců
3.  studenti,  kteří  studují,  nemohou na památkách legálně  pracovat,  proto  snaha o
legalizaci, aby toto bylo umožněno pod odborným vedením

- posl. Dostálová – nesouhlasí s kvalifikací tak jak je uvedena v zákoně – doporučuje
rozšíření, jsou obrazy v galeriích uvedeny na MK jako kulturní předměty

- posl.  Talíř – obhajoval uvedenou kvalifikaci

- posl. Brtnický - obhajoval uvedenou kvalifikaci,  studenti  mohou pracovat, profesor
garantuje práci, doporučuje tým lidí v nichž bude jeden garantem

- posl. Martínek – je snaha legalizovat stávající stav

- předs. Mareš – ocenil ustanovení § 14a odst. 12

- posl. Pleva – co se stane s restaurátory, kteří nesplňují kvalifikace

podrobná rozprava: pozměňující návrhy - 
část první

čl. I.
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posl. Dostálová:
b. 2. – v § 14a odst. 4 písm. a)  za slova „v oboru restaurování“ ve druhém řádku 
vložit slova „nebo v příbuzném oboru umělecko-výtvarného směru s praxí 3 roky“ a 
za slova „v oboru restaurování“ ve čtvrtém řádku vložit slova „nebo v příbuzném 
oboru umělecko-výtvarného směru s praxí 5 let“

posl. Dostálová 
b. 2. - v § 14a vypustit odst. 7, ostatní přečíslovat a ve stávajícím  odst. 8 vypustit 
písm. b)

posl. Dostálová 
b. 2. – v § 14a v odst. 12. vložit za slova „se nevztahuje“ písm. „a)“ a na konci 
odstavce doplnit tento text: 
 „b) na fyzické osoby pod dohledem osoby s licencí za podmínek živnostenského 
zákona.“

posl. Dostálová
vypustit bod 5.

část druhá

posl. Dostálová
vypustit bod 2.

posl. Dostálová
vypustit bod 3.

posl. Pleva
v b. 3. vypustit slova „nákup a prodej kulturních památek***) a nebo předmětů 
kulturní hodnoty**)

jednání přerušeno do 20. schůze

K bodu 3. – vládní návrh, kterým se předkládá k vyslovení souhlasu Úmluva o
pravomoci orgánů, použitelném právu, uznávání, výkonu a spolupráci ve věcech
rodičovské  zodpovědnosti  a  opatření  k ochraně  dětí,  sjednané  v Haagu  dne
19.10.1996 (tisk 182)
Bod odůvodnil  nám Cihlář, zpravodajskou zprávu přednesla posl. Svobodová, která
navrhla vyslovení souhlasu
Rozprava:
- posl. Kučera – podpořil Úmluvu

přijato usnesení č. 84 – 1. hlas. zmatečné, 2. hlas – 17 pro

K bodu 4. – Různé

-  projednáno  výjezdní  zasedání  do  Strážnice.  Vzhledem  k jednání  komise  pro
sdělovací  prostředky  ve  výborovém týdnu  bylo  plánované  jednání  posunuto  na
termín 6. až 8. října 1999 – všichni souhlasí se změnou termínu
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K bodu 5. – posl. návrh zákona o poskytování dotací soukr. školám, předškol. a
škol. zařízením (tisk 149)
Bod odůvodnil předs. Mareš, který rovněž navrhl, aby na základě dohody poslanců byl
projednáván bod 5. a 6. společně. Zpravodajka posl. Šojdrová, navrhla vypuštění bodu
6. z programu této schůze, předala krátkou cestou pozměňující návrh s tím, že pokud
nebude tento návrh přijat, navrhuje zamítnutí tisku 149
Rozprava:
- posl. Bartoš a Mareš – doporučují přerušit projednávání tohoto bodu a zařadit ho na
jednání 21. schůze, aby se všichni mohli s návrhem posl. Šojdrové seznámit

-  posl.  Kučera  –  ČSSD  je  proti  návrhu  uvedenému  v tisku  149,  ale  souhlasí
s přerušením a prostudováním návrhu posl. Šojdrové

- bod přerušen

K bodu 6. - posl. návrh zákona, kterým se mění školský zákon (tisk 236)

hlasování o změně programu – 3. hlas. 19(všichni) pro – bod vypuštěn

K bodu 7. – schválení pozvánky a termínu další schůze

schválena pozvánka 20.  a 21. schůze  a termín výjezdního zasedání do Strážnice ve
dnech 6. až 8. října 1999 - 4. hlas. – 16,0,3

  Alena  S v o b o d o v á   v. r.                                           Petr  M a r e š   v.  r.
   ověřovatelka            předseda

 výboru pro vědu, vzdělání,                     výboru pro vědu, vzdělání, 
kulturu, mládež a tělovýchovu                          kulturu, mládež a tělovýchovu 
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